H + + + + 4

辦公室及靈悦閣:香港九龍荔枝角青山道 485 號九龍廣場 1801-02 室

Office & Resources Centre: Room1801-02, Kowloon Plaza, 485 Castle Peak Road, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong

Tel: 2369 3384 Fax: 2369 1837 Email: su@hksu.org.hk Website: https://www.hksu.org.hk

え 點我心認獻表

多謝您以愛心奉獻,支持本會「言點我心」籌款計劃, 為方便發出奉獻收據,請以清晰字體填寫以下表格,並連同銀行存款單或支票,電郵、傳真或寄回本會。

TH THE AT

丰龄李忽料	(請在適當的口內加上「/	ひた* 土太海田老
空息有自科	(前仕週首的4内加上・/)	」及仕、删去个週用者)

444 141

								人資 科只供				5涌				
咖 桕 电 品 地址		电 判									訊	之用,	本會	不會	在未終	図閣
地址				<i>(</i> *						下同意下,將閣下的資料轉 移給第三者作任何推廣及銷 售用途,並遵照「個人資料 (私隱)條例」處理一切私 隱資料。						
374 11132 7 1 1113		每月定期捐款者將								C / 13						
在聖靈的感動下	, [找甘心樂意為「言點	我心。	, ,	籌款計	劃	:									
		(認獻超	召過 HK	\$10),000,則	7自重	协成為	為點燈	者,己	可得紀念	品乙	份)				
奉獻方法																
□ 銀行存款:香港上□ 自動轉賬:請填寫* 網上奉獻:請直接	海匯	香港讀經會有限公司」或「豐銀行戶口號碼:817-862」 「直接付款授權書」,並管 https://hksu.asiapay.com	.907-838 F回本會	8,	並請寄回	存款	大單收	條。			聯卡河	進行組	 国上看	~闆~		
直接付款授權書	edited	(The Reneficiary) 阪勢フー方(<i>※</i>	I (Rank	c No.	Bro	anch N	Jo.	Acco	ount No. 1	to be	credite	d			
Name of party to be credited(The Beneficiary) 收款之一方(受益人) Scripture Union of Hong Kong Limited		金		編號	分行編號		收款賬戶之號碼		馬		7					
香港讀經會有限公司 My/ Our Bank Name and Branch			H	3ank	nk No. Branch No. Account No.						to be credited					
本人(等)之銀行及分行之名稱		<u> </u>	银行;	編號	分化	テ編號 ┃ ┃		収款	張戶之號码 	与						
My/ Our Name as recorded on Statement/ Passbook 本人 (等) 在結單 / 存摺上所紀錄之名稱			My/ Our Address as recorded on Statement/ Passbook 本人 (等) 在結單 / 存摺上所紀錄之地址													
Limit for Each Month					My/ Our Bank Account Signature(s) 本人 (等)銀行戶口之簽名											
Name of Debtor (if other than account holder) 付款人之名稱(若非戶口持有人)					Date 日期											
For Official Use Only 此欄不用填寫	Debtor's Reference (For HKSU use) 付款人參考(由本會填寫)			For Bank Use Only Signatu 由銀行填寫					Signatur	e Veri	ified					

- 1. 本人(等)現授權本人(等)之上述銀行, (根據收款人 或其往來銀行不時給予本人(等)銀行的指示)自本人 (等)的賬戶內轉賬予上述收款人。惟每次轉賬金額不得 超過以上指定的限額
- 是否已交予本人(等)。
- 3. 如因該等轉賬而令本人(等)的賬戶出現透支(或令現時 之透支增加),本人(等)願意共同及個別承擔全部責任。
- 本人(等)同意如本人(等)的賬戶並無足夠款項支付該 等授權轉賬,本人(等)之銀行有權不予轉賬,且銀行可 收取慣常之收費,並可隨時以一星期書面通知取消此授
- 5. 此授權書將繼續生效直至另行通知或至下列到期日為止 (以兩者中最早之日期為準)。
- 6. 本人(等)同意,本人(等)取消或更改此授權書之任何 通知,須於取消/更改生效日最少兩個工作天之前交子本人(等)之銀行。
- 1. I/We hereby authorize my/our above named Bank to effect transfers from my/our account to that of the above named beneficiary in accordance with such instructions as my/our Bank may receive from the beneficiary and/or its banker from time to time provided always that the amount of any one such transfer shall not exceed the limit indicated above.
- 2. 本人(等) 同意本人(等) 的銀行毋須證實該等轉賬通知 2. I/We agree that my/our Bank shall not be obliged to ascertain whether or not notice of any such transfer has been given to me/us.
 - 3. I/We jointly and severally accept full responsibility for any overdraft (or increase in existing overdraft) on my/our account which may arise as a result of any such transfer(s).
 - 4. I/We agree that should there be insufficient funds in my/our account to meet any transfer hereby authorized, my/our Bank shall be entitled, in its discretion, not to effect such transfer in which event the Bank may make the usual charge and that it may cancel this authorisation at any time on one week's written notice.
 - This authorisation shall have effect until further notice or until the expiry date written above (whichever shall first occur).
 - 6. I/We agree that any notice of cancellation or variation of this authorisation which I/we may give to my/our Bank shall be given at least two working days prior to the date on which such cancellation/variation is to take effect.

填寫「直接付款授權書」注意事項:

- 1. 簽名必須與銀行戶口之簽名相符。
- 2. 第一次過賬於六個星期 (恆生或 匯豐戶口於五個星期)後生效。
- 3. 過賬日為每月7日。
- 4.「每月付款之限額」可高於奉獻金 額,以便日後更改奉獻額。
- 5. 若奉獻者欲停止奉獻, 只需於過 賬日前最少五個工作天通知本會 即可。